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Skolebestyrelsesmøde Nordenskov-Næsbjerg Skole 
 

Dato Onsdag den 21. februar 2024 16:45-18.45 

Sted Nordenskov Skole – Personalestuen 

Mødeleder Martin P.  

Referent Anja 

Deltagere Martin S., Lisbeth, Heidi, Pernille, Martin P., Per, Lisbeth, Charlotte, Rasmus, Gitte, Claus, Anja, Christian og Árni Afbud  

 

Varighed  Indhold Formål Baggrund Bilag 

5 min.  1 Godkendelse dagsorden At få godkendt dagsordenen.   

 
Dagsordenen godkendes 

15 min  2 Udviklingen af et Slogan – Status og næste step i 
konkurrencen.  
 
 

At sikre en promovering af 
Nordenskov-Næsbjerg Skole. 
At skolebestyrelsen og skolens 
ledelse har en konkret strategi for 
arbejdet.  
 

Markedsføring - 
strategi/kanaler mm. fra 
årshjulet.  
 

  

 
Árni giver en status – der er indkommet ca. 50 forslag til slogans. 
Árni deltager på elevrådsmøderne på begge matrikler. 
Præmier: 
Næsbjerghus giver en middag med drikkevarer til 4 personer. 
Brugsen i Nordenskov giver en gavekurv for hver gavekurv, vi køber. 
De 5 forslag der bliver valgt ud, får hver en gavekurv. 
Gavekortet til Næsbjerghus bliver der trukket lod om blandt dem, der stemmer. Der stemmes på Aula. 
 

10 min  3 Orientering og drøftelse vedr. kontingent i 
Juniorklubben  

At vi med skolebestyrelsens 
opbakning får vedtaget et nyt 

Varde Kommune kan ikke 
længere opkræve som 
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 kontingent for vores Juniorklubber 
i Nordenskov og Næsbjerg.  

tidligere. Derfor skal vi 
beslutte en ændring på 
området.  

Der har tidligere været en halvårlig opkrævning på kontingent til Juniorklubben – 100 kr. pr gang. 
Forvaltningen har givet besked om, at det ikke længere kan lade sig gøre at opkræve kontingentet halvårligt, det skal være månedligt og 
mindste beløb 50 kr., hvilket vil betyde en stor kontingentstigning - Gitte og Claus foreslår derfor, at kontingentet helt bortfalder for at give 
lige deltagelsesmuligheder for alle børn. 
Bestyrelsen mener ikke, at det skal koste 500 kr. om året. Der blev udtrykt undren over, at det ikke kan lede sig gøre at opkræve halvårligt – 
det blev foreslået, at det bliver bragt videre i det politiske system. 
 
 

30 min  4 Godkendelse af skolens eget budget efter behandling i 
MED-udvalget  

At Skolebestyrelsen godkender 
skolens driftsbudget for 2024, 
efter at budgettet har været 
behandlet i skolens MED-udvalg.  
 

Jf. årshjulet.   

 
Budgetterne godkendes.  
Budgetterne fremsendes til bestyrelsen med sidste års regnskabstal. 
 

20 min  5 
 

Fortsat revidering af ”Princip for skole/hjem 
samarbejdet for det pædagogiske personale” jf. vores 
vejledende årshjul.  
 

At Skolebestyrelsen reviderer 
princippet, således at det er 
ajourført med skolebestyrelsens 
holdning til princippet i 2024 
 
 

Et fælles ønske mellem 
skole og bestyrelse om at 
udvikle et fælles ståsted, 
der er forankret i Varde 
Kommunes politik på 
området, når det kommer 
til de gensidige 
forventninger til 
Skolehjem samarbejdet. 
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Arbejdsgruppen 
præsenterer deres 
arbejde. 
 

Den sidste afsnit under ’Forældrene’ affødte en større drøftelse. Med referatet sendes hele ’Princippet for skole/hjem samarbejdet for det 
pædagogiske personale’ med en ændret formulering til dette afsnit. 
 
På forældremøderne til efteråret bliver princippet gennemgået af skolebestyrelsesmedlemmerne, der deltager på møderne. 
 
 
 

20 min  6 Orientering og indledende drøftelse af kommende valg 
til skolebestyrelsen 

At vi får lagt en fælles tidsplan for 
forårets valg til Skolebestyrelsen. 
 

Der skal holdes valg til 
Skolebestyrelsen i foråret 

Se bilag 

 

Pernille, Lisbeth og Martin P. er ikke på valg – tror vi       

 

Per, Rasmus, Martin S., Heidi og Per er på valg. 

Per og Heidi ønsker genvalg. 

Rasmus og Martin S genopstiller ikke. 

 

 

Det blev drøftet, hvorvidt der skal være et valgmøde/fælles arrangement. Det har tidligere ikke været en succes. 

 

Fredag d. 23. februar sendes ud hvilke medlemmer, der er på valg. Senest 3 uger før valget, skal der sendes valglister ud. 

 

Punktet kommer på igen på næste møde. 
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10 min  7 Nyt fra: 
 

• Ledelsen 
 
 
 
 
 
 
 

• MED 
 
 

• Andet/Andre 
 

Fast punkt 
 
Deltagelse af et 
skolebestyrelsesmedlem i 
ansættelsessamtalen af en 
pædagog på Nordenskov 
afdelingen. Vi har tænkt at holde 
ansættelsessamtale mandag d. 
18. marts fra 16-20. 
 
 
 
 
RS: Status på Ungdomsklubben - 
og en forespørgsel ift. om 
Juniorklubben kan have et par 
officielle programdage deroppe i 
maj måned så det kan bruges som 
del af rekrutteringen dertil.  
 

  

NO:  
- Der er indkommet to priser på legepladsrenovering. Der indhentes et tilbud mere, og legepladsrenovering bliver sat på som punkt til 

næste møde. 
- Næste års planlægning er så småt i gang. 
- Der søges vedligeholdelsespuljen til akustikplader i SFO, persienner til SFO, persienner til klassegangen mod øst, akustikplader til 

hallen, renovering af gulve på 10 elevtoiletter og på handicaptoilettet – ligeledes nye toiletter og lamper disse steder, glasdør til 
kontorgang. 
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NÆ:  
- der er pt 26 elever tilmeldt bhv.kl. klasse, én elev mere vil betyde to bhv. klasser i kommende skoleår. 
- I kommende 4. klasse er der pt 28 elever, muligvis kommer der en elev mere fra specialskole – det vil betyde to klasser på årgangen. 

Der vil søges en afklaring herom snarest muligt. 
- Næste års planlægning er så småt i gang. 
- Parkeringsplads: 
-  

 
En pædagog har opsagt sin stilling, der bliver kigget ind i, hvordan stillingen skal slås op, da vedkommende både var på mellemtrinnet, i SFO 
og i klubben. 
 
 
MED: 

- Pædagogisk dags placering er blevet drøftet 
- Budgettet blev drøftet 
- Sygefraværet (det 3. laveste i Varde Kommune) og den nye sygemeldingsprocedure blev drøftet 
- Lejrskoledestination til lejrskolen på 6. årgang blev drøftet 

 
 
 

10 min  8 Evt.  Fast punkt   

RS: Samtidig vil jeg som en del af min tilsynsforpligtelse som skolebestyrelsesmedlem gerne spørge ind til "Princip for Antimobning", der jo 
blev revideret i januar 2023. Så vil jeg gerne høre om der har været nogle sager i det seneste år, hvor princippet er blevet håndteret/taget i 
anvendelse. Læs: Har der været nogle alvorlige sager på Næsbjerg-Nordenskov Skole, som det har været nødvendigt at skride ind over for - 
eller giver princippet nogle udfordringer, som vi skal have fulgt op på? 
 

AULA: det er ikke alle, der får beskederne på AULA på Nordenskov. 
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Punkter til næste møde:  
 
Til marts mødet: 
 
Skolebestyrelsesvalget  
Legepladsrenovering Nordenskov 
Princip for Antimobning – er det i anvendelse? 
Beredskabsplanerne 
 

- Mulighed for principrevidering – Næste gang er det ”Princip for fravær og ekstraordinær frihed på skoledage” jf. årshjulet.  

- Økonomi 
- Samarbejde på tværs samt samdrift for så vidt angår fagfordeling mm. 

 
Underskrift: 
 
 

Medlemmer i Skolebestyrelsen pr. 1. september 2023: 

• Martin B. Sølbeck - midtgaardsvej@gmail.com  

• Heidi K. Olesen – heidiolesen@hotmail.dk 

• Lisbeth Hedegaard Madsen – kragekaergaard@hotmail.com 

• Pernille Harpøth – pernille202@hotmail.com 

• Martin Pedersen – lykkensbo@adslhome.dk 

• Rasmus Sømod – rasmus.somod@gmail.com 

• Per T. Christensen – perchristensen1990@gmail.com  
 
Suppleant: 

• Janni Kjældgaard Frederiksen – jannikjaeldgaard@hotmail.com  
 
Medarbejderrepræsentanter:  

mailto:midtgaardsvej@gmail.com
mailto:heidiolesen@hotmail.dk
mailto:kragekaergaard@hotmail.com
mailto:pernille202@hotmail.com
mailto:lykkensbo@adslhome.dk
mailto:rasmus.somod@gmail.com
mailto:perchristensen1990@gmail.com
mailto:jannikjaeldgaard@hotmail.com
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• Lisbet Larsen – Nordenskov Skole – lisb0895@vkskoler.dk  

• Charlotte Hungeberg – Næsbjerg Skole – char015b@vkskoler.dk  
 

Fra ledelsen deltager: 

• Anja D. Agerschou – Filialskoleleder Nordenskov Skole – aagb@varde.dk  

• Christian P. G. Bagge – Viceskoleleder Næsbjerg Skole – cbag@varde.dk  

• Gitte Lyhne – Leder af SFO og Juniorklub Nordenskov (Ad hoc) – gitl@varde.dk  

• Claus V. Jensen – Leder af SFO og Juniorklub Næsbjerg (Ad hoc) – claj@varde.dk  

• Árni Weihe – Skoleleder Nordenskov-Næsbjerg Skole – arnw@varde.dk  

mailto:lisb0895@vkskoler.dk
mailto:char015b@vkskoler.dk
mailto:aagb@varde.dk
mailto:cbag@varde.dk
mailto:gitl@varde.dk
mailto:claj@varde.dk
mailto:arnw@varde.dk

